
 

 

 

 

 

 

 

 

Grafisk gestaltning av medborgardialogen den 4 december 2021. Av: Tina Mattsson 

Sammanfattning  
Majoriteten av de som lämnat in förslag är positiva till det föreliggande förslaget för 

utvecklingen av skogarna, flera uttrycker att det är ett mycket bra förslag. Det anses vettigt 

och det är viktigt för Ängelholmarna att bevara naturen. Att Kronoskogen ska vara en plats 

för biologisk mångfald, natur och rekreation. En grön oas i staden där det ska vara lugn och 

ro. Det ska finnas möjligheter till fågelskådning och många vill även se en utkiksplats i skogen. 

Ett naturum är något barnen särskilt önskar för att få lära sig mer om djur och natur. Flera 

nämner behovet av fler bänkar och sittmöjligheter i Kronoskogen. Flera förslag nämner även 

att kommunen borde än en gång se över möjligheten att ha en mountainbike bana, som inte 

finns i föreliggande förslag. Samtidigt nämner några förslagsställare att de vill se mindre av 

just den aktiviteten med ett tydligt regelverk. Det yttrycks att de som vill njuta av lugnet i 

skogen ska inte störas av mountainbike eller ridning. I Nybroskogen handlar det om en zon 

för aktiviteter med lekplatser, möjlighet för picknick, träningsmöjligheter med löpningsspår 

och utegym, samt grillplatser.  

 


